
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen, Kommunehuset i Leksvik 
Dato: 04.06.2019 
Tid: 09:00 – 14:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Steinar Saghaug Leder IF-HØ 
Liv Darell Nestleder IF-SP 
Bjørnar Buhaug Medlem IF-SP 
Camilla Sollie Finsmyr Medlem IF-SP 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Bjørn Vangen Medlem IF-HØ 
Linda Lutdal Medlem IF-HØ 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Maria Husby Gjølgali Medlem IF-AP 
Viggo Lian Medlem IF-AP 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Line Marie Rosvold Fjeldahl Medlem IF-V 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Per Kristian Skjærvik MEDL IF-AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Rune Tveiten Per Kristian Skjærvik IF-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolås Kommunedirektør 
Sissel Grimsrud Prosjektleder/samfunnsplanlegger 
Tore Solli Leder næringsavdelingen 

 
 
Kulturelt innslag fra kulturskolen 
 
Orienteringssaker: 
- Fosenbrua. Status kryssing Stjørnfjorden v/ daglig leder Olav Ellevset 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47702&do
cumentId=65999 
 
- Helseplattformen v/ Tove Penna Steen 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47703&do
cumentId=66000  
 

http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47702&documentId=65999
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47702&documentId=65999
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47703&documentId=66000
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47703&documentId=66000


- Strategi næringsareal.  
Ordfører orienterte om et brev som var stilet til formannskapet fra Vikingbase AS. Brevet ble 
lest opp, og det ble også orientert om korrespondanse mellom Vikingbase og kommunen. 
Ordfører skal ha møte med Vikingbase 5. juni, så det blir vurdert oppfølging etter det. 
 
Innledning om strategi næringsareal v/ Tore Solli 
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47701&do
cumentId=65998 
 
Innspill fra formannskapet: 

- Informere Vikingbase om at arbeidet er påbegynt. 
- Tilrettelegging av næringsareal må tas inn i kommuneplanens arealdel. 
- Sørge for samhandling og en konstruktiv dialog, samtidig må Vikingbase selv ha 

investorene på plass. 
- Det er ønskelig at Vikingbase kommer og orienterer i neste formannskapsmøte 25.6.19. 

 
- Næringskraft og bolyst. Innledning v/ Sissel Grimsrud 
 
Satsingen på Næringskraft og bolyst er godt i gang. Målet er økt befolkning. Det betyr 
ekstraordinær innsats for tilrettelegging for nærings- og arbeidslivet, utforskning av 
innbyggertallet og tilhørende grupper, samt forbedring av samfunnets attraktivitet.  
 
Nå konsentreres oppmerksomheten omkring aldersgruppen 16-18 år. Det er 10.klassinger, 
elever som går ved videregående skoler i andre kommuner og avgangselever ved 
studieforberedende program ved Leksvik og Rissa videregående skoler. Deretter utforsker 
andre innbyggergrupper. 
 
Vi ser at mange unge har sterk tilknytning til sine oppvekststeder, og ønsker å bo her. De 
ønsker flere interessante jobber, mer sjarmerende tettsteder, bedre 
samferdsel/kollektivtransport samt flere studieprogram og valgfag ved videregående skole.  
 
Den toårige satsingen bør trolig bestå av konkrete tiltak, med markedsføring av nærings- og 
arbeidslivet, dialog med innbyggergrupper og utbedring av tettstedene. Kommunesenteret og 
tettstedene bør få møteplasser som alle aldersgrupper kan bruke og kose seg i på fritiden. Ett 
tettsted har vel dette allerede, men ikke alle. Kanskje kan det utvikles med rimelig enkle grep, 
uten omfattende planprosesser. 
 
For tiden er det mye informasjon om at gode relasjoner påvirker trivselen vår i stor grad. Den 
innsikten må brukes i utviklingen av arbeids- og næringslivet, tettstedene og boligområdene.   
 
Innbyggerne velger nytt kommunestyre høsten 2019. De nye politikerne bør få anledning til å 
påvirke hovedsatsingen. Næringskraft og bolyst kan ses som en avgrenset videreføring av 
kommuneplanens samfunnsdeler. Det skal lages ny planstrategi, med utfordringer, behov og 
prioriteringen. Trolig kan materialet på næringskraft og bolyst, bidra positivt på flere områder.  
 
 
Innspill fra formannskapet: 

- Beholde ungdommene i bygda  
- Få mer innbydende tettsteder som fører til bolyst. 
- Nytt kommunestyre får jobbe med dette som en god sak for kommunen 

 
 
 
 
  

http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47701&documentId=65998
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/registryentry/ShowDocument?registryEntryId=47701&documentId=65998


 Informasjon ordfører 
 

- Dialog med stiftelsen Sjølyst  
o Avtale om tilbygg som ivaretar dagens funksjoner. 

- Advokater ivaretar dialogen om overtakelsen av Stranda Fjordsenter. 
- Ambulansetjenesten - ambulansen i Leksvik blir ikke flytta til Mosvik i høringsbrevet 

som er sendt fra Helse Midt-Norge 
- Det blir nytt møte med Kommunal- og moderniseringsdepartementet vedrørende 

arbeidsgiveravgift og distrikts indeks. 
- Formannskapet inviteres til Fylkesmannens besøk i Indre Fosen kommune 11. juni kl. 

9:50 – 14.00 ved Indre Fosen rådhus. 

   



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 15/19 Årsmelding og årsregnskap for 2018 - Indre Fosen kommune  
PS 16/19 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2018 til 2019  
PS 17/19 Tertialrapport pr. 30.04.219  
PS 18/19 Budsjettkorrigeringer  
PS 19/19 Tilbakeføring av memoriaposteringer  
PS 20/19 Bjørn felt på Bergmyran høst 2018 - oppfølging  
PS 21/19 Kystverkets avhending av Råkvåg Fiskerihavn - avklaring fra 

Indre Fosen kommune vedr. forkjøpsrett 
 

PS 22/19 Salg eiendom - næringsareal Kvithyll  
PS 23/19 Salg eiendom - boligformål Årnseth  
PS 24/19 Fastsetting av adressenavn - to vegnavn  

 
 

PS 15/19 Årsmelding og årsregnskap for 2018 - Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
 
Behandling: 
Revisjonsberetning mangler og kontrollutvalget har dermed ikke behandlet saken. 
Saken kan ikke behandles. Årsregnskapet drøftes i formannskapet. 
 
 
Endelig vedtak: 
Saken utsettes til formannskapsmøte 25.6.2019. 
 
 
 

PS 16/19 Overføring av ubrukte investeringsmidler fra 2018 til 2019 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
 
Behandling: 
Revisjonsberetning mangler og kontrollutvalget har dermed ikke behandlet saken. 
Saken kan ikke behandles. 
 
Endelig vedtak: 
 
Saken utsettes til formannskapsmøte 25.6.2019 
 
 
 

PS 17/19 Tertialrapport pr. 30.04.219 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 



Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
Tertialrapporten tas til etterretning. Organisasjonen i sin helhet må resten av året følge 
målsettingen om økonomisk måloppnåelse ift. budsjett. 
 
 

PS 18/19 Budsjettkorrigeringer 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
 
Behandling: 
 
Liv Darell (SP) fremmet følgende forslag: 
Næringsfondet endres til fiberutbyggingsfond 
 
Liv Darells forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Marthe Småvik (FRP) fremmet følgende forslag: 
Formannskapets pott endres til kr. 100 000,- 
 
Småviks forslag falt med 4 mot 10 stemmer. 
De som stemte for Småviks forslag: Marthe Småvik (FRP), Line Rosvold Fjeldahl (V), Camilla 
S. Finsmyr (SP) og Bjørnar Buhaug (SP). 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
Fremlagte forslag til budsjettkorrigeringer vedtas med følgende endring: 
næringsfond endres til fiberutbyggingsfond. 
 
 
 

PS 19/19 Tilbakeføring av memoriaposteringer 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets forslag til vedtak i kommunestyret: 
 
Memoriaposteringene tilbakeføres -  dette medfører kun en balansepostering og har ingen 
innvirkning på regnskapets bunnlinje 
 
 
 

PS 20/19 Bjørn felt på Bergmyran høst 2018 - oppfølging 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
Behandling: 
 



Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Det skal annonseres at skinnet av bjørnen som ble felt på Bergmyran høsten 2018, kan 
overtas av enkeltperson, en bedrift eller en interessegruppe for utstopping.  

2. Det er ønskelig at den utstoppet bjørnen er tilgjengelig for allmennheten. 
3. Bidrag gjennom kronerullingen kan betales tilbake. Eventuell gjenstående sum vil følge 

med til ny eier for å bidra til at formålet om utstopping gjennomføres. 

 
 

PS 21/19 Kystverkets avhending av Råkvåg Fiskerihavn - avklaring fra Indre 
Fosen kommune vedr. forkjøpsrett 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
Behandling: 
 
Maria Husby Gjølgali, AP, fremmet følgende forslag: 
Indre Fosen kommune melder interesse for å kjøpe Råkvåg fiskerihavn fra Kystverket. 
 
Gjølgalis forslag ble vedtatt med 8 mot 6 stemmer. 
De som stemte imot Gjølgalis forslag: Liv Darell (SP), Viggo Lian (AP), Linda Lutdahl (H), Bjørn 
Vangen (H), Camilla Sollie Finsmyr (SP) og Bjørnar Buhaug (SP). 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Indre Fosen kommune melder interesse for å kjøpe Råkvåg fiskerihavn fra Kystverket. 
 
 
 

PS 22/19 Salg eiendom - næringsareal Kvithyll 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Dyrendahl transport AS får kjøpe del av gbnr.56.40 på Kvithyll i Rissa for kr. 120 000. 

Omkostninger ved salget dekkes av kjøper. Arealet ligger øst for Rissa betong som eies av 
Rissa Industribygg AS. Se vedlagt kart. 

 
2. Dersom eiendommen videreselges innen en periode på tre år, skal kommunen ha 

gevinsten av salget når kjøpesummen og dokumenterte nødvendige investeringer er trukket 
fra. 

 
3. Dersom arealet ikke drives etter hensikten innen to år, skal eiendommen gå tilbake til 

kommunen for indeksregulert pris. 
 
 



 

PS 23/19 Salg eiendom - boligformål Årnseth 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Deler av gbnr.122/6, se vedlagt kart, klargjøres for salg til boligformål. 
 
Dersom salget gjennomføres og eiendommen videreselges innen en periode på tre år skal 
kommunen ha gevinsten av salget, når kjøpesummen og dokumenterte nødvendige 
investeringer er trukket fra. 
 
Forutsetningen for salget er at området skal utvikles til boligformål. Dersom arbeidet med 
reguleringsplan ikke har startet innen et år, skal eiendommen gå tilbake til kommunen for 
indeksregulert pris. 
 
Administrasjonen får mandat til å fullføre et eventuelt salg. 
 
 
 

PS 24/19 Fastsetting av adressenavn - to vegnavn 

Saksprotokoll i Formannskap - 04.06.2019  
 
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Sandbakken vedtas som navn på vegen på østsiden av Haltvollhaugen. 
Hafellveien vedtas som navn på nedre halvdel av vegen opp til Hafella. 
 
 
 


